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CAP CAMARAT
An iconic range source of pure experiences 
on the water for over 40 years.

The Cap Camarat has become 
a world-wide reference in the 
nautical field and a key player in 
the European market. The iconic 
line has influenced the develop-
ment of day boats in Europe and 
around the world.
Its success is undeniable:  
today, over 35.000 boats cruise 
on waters around the wor ld! 
Across successive generations, 
Cap Camarat models have 
continued to accomplish their 
first mission: providing the ideal 
boat for happy moments shared 
with family.

Cap Camarat Days
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Une gamme iconique source de pures 
expériences sur l’eau depuis plus de 40 ans.

Les Cap Camarat sont devenus 
une référence mondiale dans  
le domaine du nautisme et un 
incontournable sur le marché 
européen. Cette gamme iconique
a influencé le développement 
des Dayboats en Europe et dans 
le reste du monde. 
Le succès est incontestable : plus
de 35.000 bateaux naviguent  
aujourd’hui sur les mers du 
globe ! Au fil des générations  
successives, les modèles de  
la gamme Cap Camarat conti-
nuent d’accomplir leur vocation 
première : offrir le bateau de rêve 
pour des moments de bonheurs  
partagés en famille.
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A famous shipyard : 
your guarantee to happiness on the water !

Un grand chantier :  
la garantie de votre bonheur sur l’eau !

Up to 10 years warranty.*
Jusqu’à 10 ans de garantie.

Technology in service of excellence.
La technologie au service de l’excellence.

We will accompany you throughout the life  
of your boat.

Nous vous accompagnons tout au long de la vie  
de votre bateau.

Over 150 distributors worldwide.
Plus de 150 distributeurs à travers le monde.

Commitment to sustainable development.
La conviction du développement durable.

Our clients’ satisfaction comes first.
La satisfaction de nos clients avant tout.

ISO 14001 and 9001 Certified boats.
Des bateaux certifiés avec les normes ISO 14001  

et 9001.

� Over 65 years of solid construction «savoir-faire».
Un savoir-faire et une maîtrise de construction  

de plus de 65 ans.

JEANNEAU

*Full warranty details are indicated in the general conditions of sale, available 
at Jeanneau dealerships.

*Tous les détails sur la garantie sont précisés dans les conditions générales de 
vente disponibles chez les concessionnaires Jeanneau.
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6.5 CC p. 21

5.5 CC p. 20

9.0 CC p. 24 / 25

10.5 CC p. 26 / 27

7.5 CC p. 22 / 23

9.0 WA p. 10 / 11

6.5 WA p. 7

5.5 WA p. 6

7.5 WA p. 8 / 9

10.5 WA p. 12 / 13

12.5 WA p. 14 / 15

Walk Around Center Console

Walk Around : General specifications / Caractéristiques techniques : p. 16 / 17
Center Console : General specifications / Caractéristiques techniques : p. 28 / 29

The photos used in this document do not always depict the latest evolutions of 
our new models. For more information, please contact your Jeanneau dealer. 
�Les photos utilisées dans ce document ne présentent pas toujours les 
dernières évolutions de nos modèles. Ces informations peuvent vous être 
communiquées par votre distributeur Jeanneau. 

NEW Série2
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To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  The Cap Camarat 5.5 WA features contemporary fluid lines. With 
her tapered V-shaped Jeanneau hull, she demonstrates excellent han-
dling and seakeeping for family use and quick planing for waterskiing. 

  Le Cap Camarat 5.5 WA présente des lignes modernes et dynamiques. 
Avec son excellente carène Jeanneau en V évolutif, son comportement en 
mer est sécurisant pour la famille et son déjaugeage rapide pour le ski 
nautique.



To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  The Cap Camarat 6.5 WA benefits from an excellent hull design 
by Michael Peters.  The strong, solid hull is true to the Cap Camarat 
tradition. This model is ideal for family outings, with its ergonomic.  
Every detail has been carefully considered to make life on board en-
joyable and inviting! This is the ultimate family boat that will become 
a reference for a new generation!

 Le Cap Camarat 6.5 WA bénéficie d’une excellente carène Michael 
Peters. Son design puissant et solide correspond parfaitement à l’ADN Cap 
Camarat. Ce bateau est idéal pour les sorties familiales grâce à son ergo-
nomie. Tout est pensé et créé pour rendre la vie douce et chaleureuse ! 
C’est le bateau familial par excellence qui va marquer une fois de plus sa 
génération !
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  The Cap Camarat 7.5 WA is the perfect, ultra-versatile family day 
boat, which also enables a couple to go cruising thanks to its exterior 
galley and spacious cabin.

  Le Cap Camarat 7.5 WA est un parfait Day-boat familial, ultra polyvalent, 
offrant aussi la possibilité de partir en couple en croisière grâce à sa cuisine 
extérieure et sa cabine avec grand couchage.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  Doté d’une carène en V signée Michael Peters, et d’une bi-motorisation 
allant jusqu’à 2x250 CV, le Cap Camarat 9.0 WA Série2 ravira les amateurs de 
sensations fortes et de traversées express, cheveux au vent, avec des pointes à 
plus de 40 nœuds. Lignes élancées, T-top, pare-brise en verre protecteur, grands 
vitrages de coque… ce bateau, inspiré de ses grands frères les Cap Camarat 
10.5 WA et 12.5 WA, affiche un style contemporain, élégant et racé, synonyme 
également de sécurité et de plaisir pour toute la famille.

  Boasting a V-shaped hull by Michael Peters and twin engines, for up to 
2 x 250 HP, the Cap Camarat 9.0 WA Series 2 will delight thrill-seekers and 
fans of express crossings, the wind in their hair, with top speeds of over 40 
knots. With elongated lines, a T-top, a protective glass windscreen, and large 
windows in the hull… this boat, inspired by the Cap Camarat 10.5 WA and 
12.5 WA, boasts an elegant, distinguished, and contemporary style, yet one 
that is also synonymous with safety and fun for the whole family.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  Avec un design sportif et une carène signée Michael Peters, le Cap Camarat 10.5 
WA offre de belles performances et un comportement en mer exemplaire. Ce Day-Boat 
est « le » modèle idéal aussi bien pour vos sorties et baignades entre amis, que pour 
vos croisières familiales grâce à ses deux zones de vie extérieure distinctes ! Le Cap 
Camarat 10.5 WA se décline désormais en une ligne “pare-brise intégral.” Ce pare-brise 
haut et enveloppant dessine très nettement une zone de pilotage encore mieux abritée 
des éléments.

  With a sporty design and a hull designed by Michael Peters, the Cap 
Camarat 10.5 WA offers high performance and exemplary handling. This day 
boat is the ideal model for your excursions with friends and family cruises, 
with two distinct exterior living areas! The Cap Camarat 10.5 WA is now 
available in a version with an “Integral windshield”.  This tall wraparound 
windscreen clearly defines the area around the helm station, sheltered from 
the elements.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  Design ciselé, performances de haut niveau, confort total ! Le Cap Camarat 12.5 
WA sublime plus que jamais l’esprit Cap Camarat. Il intègre l’univers luxueux des grands 
day-cruisers hors-bord. Jeanneau dévoile une nouvelle version pour le Cap Camarat 
12.5 WA, une ligne “pare-brise intégral”, conçue pour combiner des navigations à hautes 
vitesses et une protection inédite contre le vent et les intempéries.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.

15

  Sculpted design, high performance, and total comfort! The Cap Camarat 
12.5 WA is the sublime embodiment the Cap Camarat spirit, entering the 
luxurious world of large outboard day cruisers. Jeanneau is unveiling a new 
version of the Cap Camarat 12.5 WA, the “Integral windshield” version, 
designed to combine high-speed cruising and unprecedented shelter from the 
wind and rough weather.



5.5 WALK AROUND

6.5 WALK AROUND

7.5 WALK AROUND

General specifications / Caractéristiques techniques

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Jeanneau Design

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

5,48 m / 17’ 11”

6,86 m / 22’ 6’’

7,74 m / 25’ 4’’

170 l / 45 US gal

170 l / 45 US gal

330 L / 87 US gal

120 Cv / 89 Kw

200 Cv / 148 Kw

300 Cv / 221 Kw

C-6

C-8

C-9 / D-10

2,36 m / 7’ 8”

2,48 m / 8’ 1”

2,55m / 8’4’’

100 l / 26 US gal

50 l / 13 US gal (Option)

80 l / 21 US gal 

800 kg / 1.764 lbs

1.202 kg / 2.650 lbs

1.555 kg / 3.426 lbs

2

2

2
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9.0 WALK AROUND

12.5 WALK AROUND

10.5 WALK AROUND

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

9.08 m / 29’9’’

10,93 m / 35’ 10”

12,27m / 40’3’’

2 x 200 l / 2 x 75 US gal

2 x 400 l / 2 x 105 US gal

1150 l / 303 US gal

2 x 250 Cv / 2 x 184 Kw

2 x 450 Cv / 2 x 336 Kw

3 x 300 Cv / 3 x 221 Kw

B6 - C10

B-8 / C-10

B-11 / C-12

2,98 m / 9’ 9”

3,25 m / 10’ 7”

3,57 m / 11’8’’

100 l / 26 US gal

160 l / 42 US gal

200 l / 53 US gal

2.524 kg / 5.563 Lbs

4.280 kg / 9.436 Lbs

5.860 kg / 12919 Lbs

4

4

5 
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Center Console
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To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.

  With her tapered V-shaped hull, the Cap Camarat 5.5 CC her ex-
cellent handling at sea is ideal for waterskiing, fishing or cruising. This 
boat is capable of reaching high speeds while remaining comfortable 
and fuel efficient. The sculpted console reinforces the overall style 
with an ergonomic design at the helm, directly inspired by the great 
Cap Camarat.

 La carène en V évolutif du Cap Camarat 5.5 CC lui apporte un compor-
tement en mer sûr et idéal pour le ski nautique, la pêche ou la promenade. 
Le bateau affiche des performances élevées tout en restant économique 
à l’utilisation. La console adopte un look «Fishing» et une ergonomie de 
pilotage parfaite, directement inspirée des grands Cap Camarat.
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  This Cap Camarat 6.5 Center Console benefits from hull design 
by Michael Peters, guaranteeing excellent sea-worthy qualities! Equip-
ped with a 200 HP engine, this boat cleverly balances ease of handling, 
design and comfort on board. A sporty family boat by nature, the Cap 
Camarat 6.5 CC features a particularly comfortable ergonomic design 
in the cockpit.

 Ce Cap Camarat 6.5 Center Console bénéficie d’une carène signée Mi-
chael Peters, gage d’excellence et de qualités nautiques ! Equipé en 200 CV, 
ce bateau joue à l’équilibre entre sa navigabilité, son design et son confort à 
bord. Bateau familial et sportif de nature, le Cap Camarat 6.5 CC comporte 
un cockpit particulièrement ergonomique et confortable.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  Le Cap Camarat 7.5 CC donne la priorité aux espaces extérieurs avec un cockpit 
arrière et un cockpit avant, vastes et accueillants. Le cockpit avant peut se transformer 
en bain de soleil. La circulation est parfaite tout autour de la console pour accéder 
facilement à ces deux espaces de vie. Ce modèle crée la surprise en proposant un niveau 
de confort jamais vu sur un Center Console de 25 pieds. Le leaning post optionnel 
intègre une cuisine extérieure ou un large vivier. Quant à la large banquette située 
devant la console, elle permet de s’installer confortablement face à la mer. L’intérieur de 
la console est aménagé : passer une nuit à bord et préparer son petit déjeuner en plein 
air est désormais possible !

  The Cap Camarat 7.5 CC prioritizes exterior spaces, with spacious and 
welcoming aft and forward cockpits. The forward cockpit can be transformed 
into a sundeck. Movement is perfectly fluid around the console to easily access 
these two living areas. This model delivers a surprising and unprecedented 
level of comfort aboard a 25-foot Center Console. The optional leaning post 
integrates an exterior galley or a large live well. The wide bench seating 
forward of the console enables you to relax, comfortably seated, facing the 
sea. The interior of the console is furnished: spending a night on board and 
preparing breakfast in the open air is now possible! 

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.
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  Le nouveau Cap Camarat 9.0 CC Série2 incarne une vision moderne du plaisir 
en mer : un dayboat à la fois performant, intuitif et familial, qui permet de profiter 
pleinement de chaque instant, qu’il s’agisse d’une sortie sportive, d’un après-midi de 
détente ou d’une escapade improvisée. Grâce à sa carène et à son style élancé, vous 
pourrez profiter de navigations fluides par tous les temps.

  The new Cap Camarat 9.0 CC Series 2 embodies a contemporary vision 
of fun at sea: an intuitive, high-performance, family day boat enabling you to 
make the most of every moment, whether for a sporty outing, an afternoon 
of relaxation, or an improvised getaway. With her streamlined hull design and 
styling, you can enjoy smooth cruising in all weather.



26



27

  Le Cap Camarat 10.5 CC s’adapte à toutes vos envies ! Que vous rêviez d’une 
sortie de pêche toute équipée ou d’une escapade farniente au mouillage, le modèle 
amiral de la gamme vous promet des moments de bonheur inoubliables en famille ou 
entre amis. Avec ses deux vastes cockpits et son immense porte de coupée avec échelle 
de bain intégrée qui permet un accès privilégié à la mer, le Cap Camarat 10.5 CC est 
une invitation à la détente.

  The Cap Camarat 10.5 CC adapts to suit all preferences!  Whether you 
are dreaming of a fully equipped fishing trip or a relaxing escape at anchor, the 
flagship of the line promises unforgettable moments of happiness with family 
and friends. With two generous cockpits, and an immense side door with an 
integrated swim ladder for easy access to the sea, the Cap Camarat 10.5 CC 
is a standing invitation for fun and relaxation.

To discover the model, scan the QR code.
Pour découvrir ce modèle plus en détail, scannez le QR code.



General specifications / Caractéristiques techniques

5.5 CENTER CONSOLE

6.5 CENTER CONSOLE

7.5 CENTER CONSOLE

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Jeanneau Design

5,48 m / 17’ 11” 100 l / 26 US gal 120 Cv / 89 Kw C-62,36 m / 7’ 8” 780 kg / 1.720 lbs

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

6,86 m / 22’ 6’’ 170 l / 45 US gal 200 Cv / 147 Kw C-8 / D-92,48 m / 8’ 1” 1.020 kg / 2.249 lbs

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

7,74 m / 25’ 4’’ 330 L / 87 US gal 300 Cv / 221 Kw C-9 / D-102.51 m / 8’2’’ 1.483 kg / 3.269 lbs
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Provisoire / provisional

9.0 CENTER CONSOLE

10.5 CENTER CONSOLE

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

Designers / Architectes : Sarrazin Design / Michael Peters design / Jeanneau Design

8,38 m / 30’ 8’’

10,90 m / 35’ 9’’

2 x 200 l / 2 x 53 US gal

2 x 400 l / 2 x 106 US gal

2 x 250 CV / 2 x 184 Kw

2 x 450 Cv / 2 x 336 Kw

B-8 / C-11
(In progress - En cours)

B-9  /  C-11

2,98 m / 9’ 9”

3,25 m / 10’ 7”

100 l / 26 US gal

160 l / 42,3 US gal

2.380 kg / 5.247 Lbs

4.582 kg / 10.102 Lbs

2

4 / 1 + 1 

NEW Série2
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Quality & 
environment

The marine environment is one of the most fra-
gile ecosystems on our planet. As demonstrated 
by our ISO 14001 environmental certification, 
we are actively working to meet this environ-
mental challenge. Each new Jeanneau boat inte-
grates standard equipment that helps protect 
and preserve our natural environment.

Le milieu marin est l’un des écosystèmes les plus 
fragiles de notre planète. Nous sommes acteurs de 
ces enjeux 
vitaux, notre certification à la norme environnemen-
tale ISO 14001 en témoigne. Chaque nouveau ba-
teau bénéficie en Série des équipements facilitant 
la protection de la nature.

Jeanneau enjoys Environmental & 
Quality Certification.

Jeanneau bénéficie de la Certification 
Environnement & Qualité.

30



Depuis 1999, nous accompagnons quotidiennement les plaisanciers dans le financement 
et/ou l’assurance de leur Cap Camarat. Spécialisés dans le monde du nautisme, nous 
proposons des produits sur-mesure adaptés aux besoins de nos clients. Que vous 
souhaitiez devenir propriétaire ou locataire, sur du neuf ou de l’occasion, en tant que 
particulier ou via une société, nous pouvons vous accompagner. Nos experts répartis 
sur toute la France travaillent étroitement avec les concessionnaires pour faciliter et 
personnaliser le financement de votre projet. Nous sommes présents via nos courtiers 
dans 5 pays européens (Italie, Espagne, Portugal, Allemagne et Pays-Bas).

Since 1999, we have been supporting boating enthusiasts every day with the 
financing and/or insurance of their Cap Camarat. As specialists in the nautical 
world, we offer tailor-made solutions adapted to the specific needs of our clients. 
Whether you are looking to buy or rent, new or pre-owned, as a private individual 
or through a company, we can support you. Our experts, located throughout 
France, work closely with dealers to simplify and personalize the financing of your 
project. We are also present through our brokers in five European countries: Italy, 
Spain, Portugal, Germany, and the Netherlands.

Aucun versement, de quelque nature que ce soit, ne peut être exigé d’un particulier, avant l’obtention d’un ou plusieurs prêts d’argent.
SGB Finance, filiale des groupes CGL et Beneteau, 69 avenue de Flandre 59700 Marcq-en-Baroeul - France. SA au capital de 6 054 250 euros - SIREN 422 518 746 - RCS Lille Métropole.

Contrats d’assurance collective de dommages « Assurance Plaisance Helvetia Yacht », « Sérénité Moteur » et contrat d’assurance  
collective de dommages « Assurance Remorque AREAS » souscrits par SGB FINANCE, auprès respectivement d’HELVETIA ASSURANCES et d’ARÉAS DOMMAGES.  

Contrat présenté par SGB FINANCE, courtier d’assurance, n° ORIAS 07027255 (www.orias.fr) via ses mandataires.

SGB Finance as the financial partner of Jeanneau is an expert  
in financing your Cap Camarat.
SGB Finance, partenaire financier de la marque Jeanneau, expert  
en financements et assurances de votre Cap Camarat.

Credit is a commitment and must be repaid. Check your ability  
to repay before committing yourself. 

Un crédit vous engage et doit être remboursé.  
Vérifiez vos capacités de remboursement avant de vous engager.

SGB Finance S.A. is a subsidiary of CGL (Societe Generale Banking Group) and Beneteau. SGB Finance, a finance company incorporated under French law under company n° Lille Metropole 422 518 746, has its registered 
office at 69 Avenue de Flandre 59700 Marcq-en-Baroeul, France.

Leader mondial de l’électronique marine, Garmin conçoit des produits qui animent vos 
passions. Adaptés pour la vie à l’extérieur, ils sont pensés pour que vous puissiez profiter 
pleinement de votre temps passé sur l’eau.

Vous aimez naviguer, être sur l’eau. Pas un jour ne passe sans que vous ne pensiez à 
ça. Les bruits, les odeurs, la sensation d’être ailleurs. Rien ne vous satisfait plus. Chez 
Garmin, nous concevons des produits faciles à comprendre, simples à utiliser, intuitifs, 
et fiables d’une saison à l’autre afin que les plaisanciers puissent sortir sur l’eau en 
toute confiance. 

L’association entre Jeanneau et Garmin vous offre une gamme d’électronique complète 
à bord. Même lorsque vous n’êtes pas sur l’eau, vous pouvez rester connecté à votre 
bateau grâce à l’application ActiveCaptain®.

World leader in marine electronics, Garmin designs products that fuel your 
passions. Suitable for life outdoors, they are designed so that you can fully enjoy 
your time spent on the water.

You love getting out on the water. Not a day goes by without you thinking of 
it. The smells, the sounds, the feeling of being elsewhere. Nothing satisfies you 
more. At Garmin, we design products that are easy to understand, simple to use, 
intuitive, and dependable from season to season so boaters can get out on the 
water with confidence.

The association between Jeanneau and Garmin offers you a complete range of 
electronics on board. Even when you’re not on the water, you can stay connected 
to your boat with the ActiveCaptain® app.

Atelier Créativa:  Custom Cushions, Made in France, to Bring  
Your Own Unique Style Aboard Your Cap Camarat.
Atelier Créativa : des coussins sur mesure fabriqués en France, 
pour apporter un style unique à bord de votre Cap Camarat.

The collection of cushions by Atelier Créativa can be personalised down to the 
smallest detail. The team will assist and advise you in the selection of the most 
beautiful cushion fabrics, to integrate perfectly with the upholstery and furnishings 
of your powerboat. Particularly adapted to the marine environment, the outdoor 
cushions are created with high-performance, water-repellent, and UV-resistant 
technical fabrics. Entirely produced in France, each piece is created and tailored to 
your request at their workshop in Lyon, with its historic savoir-faire and exacting 
standards. Do you have a request?  Atelier Créativa is available to give your Cap 
Camarat a full measure of your own personal style!

La collection de coussins de l’Atelier Créativa peut être personnalisée jusque dans les 
moindres détails. L’équipe vous assiste et vous conseille dans la sélection des plus beaux 
tissus de coussins, pour s’intégrer parfaitement à la sellerie et à l’ameublement de votre 
bateau à moteur. Particulièrement adaptés au milieu marin, les coussins d’extérieur 
sont réalisés avec des tissus techniques performants, déperlants et résistants aux UV. 
Entièrement fabriquée en France, chaque pièce est créée et adaptée à votre demande 
dans leur atelier lyonnais, au savoir-faire historique et exigeant. Vous avez un projet ? 
l’Atelier Créativa est à votre disposition pour donner à votre Cap Camarat  toute la 
mesure de votre style !

Agnieszka Clavier - Stylist Designer
Tel. +33 6 69 55 18 23 - Mail : agnieszkaclavier@ateliercreativa.com

www.ateliercreativa.com
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www.jeanneau.com
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SPBI S.A.S. Au capital de 51.541.628€ - RCS La Roche-Sur-Yon N° 491 372 702 
Siège social : 34,rue Eric Tabarly - 85170 Dompierre-Sur-Yon

Division Jeanneau : 32 Avenue des Sables - 85500 Les Herbiers

Merry Fisher

Merry Fisher Sport

Cap Camarat

DB Yachts

Jeanneau, 
Pure Experience


